
Algemene Vergadering 16 april 2025 

Agendapunt 3: Vaststelling van het verslag van de algemene 
vergadering (jaarvergadering) van 17 april 2024 

Aanwezig 27 leden, inclusief bestuur 

Afwezig met kennisgeving: Wendy Zijlstra, Ilse en Roland Boomsma, Annelies de Ridder, Evelien 
van Klaarbergen, Tjitske Hof en Nieske Bilijam 

 

1. Opening en vaststelling agenda 

De voorzitter opent de vergadering en stelt de agenda ongewijzigd vast 

2. Mededelingen en ingekomen stukken  

Er zijn geen stukken ontvangen voor deze vergadering, wel afmeldingen (zie hierboven) 

3. Vaststelling van het verslag van de bijzondere algemene vergadering van 17 mei 
2023 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld 

4. Vaststelling van het jaarverslag van de secretaris 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld 

5. Vaststelling van de jaarverslagen van de afdelingsbesturen 

Opgemerkt wordt dat een deel van het jaarverslag van de afdeling masters/trim niet is 
opgenomen. Toegezegd wordt dit verslag in zijn geheel nog een keer aan de leden 
beschikbaar te stellen. De verslagen worden vervolgens ongewijzigd vastgesteld 

6. Financieel verslag 2023 en begroting 2024 van de Startgemeenschap HZ&PC/Avéna 

De voorzitter merkt op dat het verslag ter kennisname aan de Algemene Vergadering 
wordt toegestuurd om de vergadering inzicht te geven in de financiële huishouding van 
de SG.  Vanuit de vergadering worden gevraagd in hoeverre HZ&PC financieel risico loopt. 
Het bestuur antwoord dat er voldoende “veiligheidskleppen” zijn vanuit HZ&PC om dat te 
voorkomen. Zo ligt het toezicht op de bankrekeningnummers van de SGHA bij de 
penningmeester van HZ&PC en heeft de SGHA de verplichting te werken met een 
zogenaamde “0” begroting; inkomsten en uitgaven dienen in balans te zijn, bij een 
eventueel tekort worden eerst de tegoeden van de Stichting Waterpolo aangesproken. 
Gevraagd wordt verder naar de verdeling van het aantal leden tussen de beide 
moederverenigingen welke lid zijn van de SGHA.  

7. Vaststelling van het jaarverslag van de penningmeester 

De voorzitter merkt op naar aanleiding van het verslag van de penningmeester en de 
moeizame overgang van bank (van ABNAMRO naar Rabobank) dat hij een brief aan de 
directie van de ABNAMRO heeft gestuurd waarbij HZ&PC de bank aansprakelijk stelt voor 
de geleden schade ten gevolge van deze moeizame overgang waarbij zelf de situatie 
ontstond dat te tegoeden van de vereniging “bevroren” waren en dus niet opvraagbaar 



waren met alle gevolgen van dien met betrekking tot het nakomen van financiële 
verplichtingen. De Stichting ITC Zwemmen heeft ons op een cruciaal moment 
(inschrijving deelnemers aan een NK Zwemmen) ons (en de zwemmers) geholpen door 
het beschikbaar stellen van gelden voor de inschrijving. Hij dankt hierbij deze Stichting.  

 

De penningmeester ligt de cijfers van de verlies en winstrekening toe. Het afgelopen jaar 
wordt afgesloten met een positief saldo van ruim € 3.000,00. Dit overschot is mede 
ontstaan doordat het Jeugdbestuur ver binnen de begroting is gebleven en dat de kosten 
voor de website aanzienlijk goedkoper uitviel dan was begroot. Ook een aanzienlijke 
contributieverhoging in 2023 heeft meegeholpen om tot een dergelijk positief saldo te 
komen.  De vereniging is financieel kerngezond met een ruime algemene reserve en voor 
afdelingen bestemmingsreserves. Het bestuur is overigens wel voornemens de positie 
en de hoogte (bestemmingsreserves) in het kader van de algemene financiële toestand 
van de vereniging dit jaar nader te beschouwen.  

Gevraagd wordt wat bij de inkomsten onder de niet begrote post “Evenementen” valt. De 
penningmeester antwoordt dat dat voor het grootste deel de inkomsten van de Open 
Nederlandse Masterskampioenschappen zijn. 

Onder post 14 antwoordt de penningmeester op een vraag dat de kosten die in deze post 
zijn opgenomen dat de verblijfkosten betreft die deelnemers maken voor het deelnemen 
aan diverse (meerdaagse) Nederlandse kampioenschappen zwemmen en 
synchroonzwemmen.  

De post afschrijvingen betreft paskleding (clubtenue) dat in depot is bij Faber Sport.  

Gevraagd wordt waarom de inkomsten van subsidies aanmerkelijk lager is dan begroot. 

Dit heeft te maken met een technisch foutje in de begroting van 2023. De inkomsten van 
het jeugdbestuur was in feit een interne subsidie.  

Met betrekking tot de balans wordt opgemerkt dat de schulden aanmerkelijk zijn gedaald 
ten opzicht van het voorgaande jaar. De penningmeester geeft als verklaring dat aan het 
begin van het boekjaar 2023 er nog een behoorlijke huursom open stond als gevolg van 
een geschil tussen Sportstad en HZ&PC over de huurprijs. Dat geschil is opgelost en de 
rekening betaald.  

Op de balans staat ook nog een bedrag van nog te innen gelden van diverse debiteuren. 
Een groot deel daarvan betreft nog huurkosten van derden. Inmiddels is de achterstand 
die was opgebouwd weggewerkt op een kleine nog doorberekende huur van één 
verenging. De penningmeester verwacht dat binnenkort ook dit resterende deel zal 
worden betaald. 

8. Verslag van de kascommissie en verkiezing nieuwe kascommissie 

De kascommissie bestaande uit Roland Boomsma en Thea Klijnstra doet bij momde van 
laatstgenoemde verslag van de controle. De commissie heeft geen onregelmatigheden 
geconstateerd en is ook van mening dat de nieuwe penningmeester ontzettend veel werk 
heeft verricht het afgelopen jaar. Er wordt dan ook de Algemene Vergadering voorgesteld 
het bestuur décharge te verlenen. De vergadering gaat hiermee akkoord.  



Als nieuw lid van de kascommissie wordt Sicco Hempenius benoemd, Roland Boomsma 
treedt af als lid en wordt bedankt. Als reserve lid wordt Binne Veenstra benoemd.  

9. Wijziging contributietarieven afdeling synchroonzwemmen 

De voorzitter van het afdelingsbestuur motiveert de reden van de verhoging van de 
contributietarieven van de afdelingen. Eén van de redenen is dat het aantal trainers in 
combinatie met de standaard beloning van trainers in lijn is gebracht met het algemene 
beloningsbeleid van de vereniging. Dat was voorheen namelijk niet zo. 
Synchroonzwemmen heeft als gevolg van de sport relatief veel water nodig en is relatief 
klein in grootte. Hoewel met contributieverhoging er toch nog een tekort ontstaat, is het 
streven van de afdeling uiteindelijk budgettair neutraal te kunnen opereren. De verhoging 
gaat in per nieuwe seizoen; voor het jaar 2025 zal daarom het effect van de verhoging pas 
echt zichtbaar worden.  

Van één lid van de afdeling is een verzoek binnengekomen om de contributie van de 
masters meer te verhogen dan thans het geval is en op gelijke hoogte te brengen als die 
van de junioren/senioren.  

De Voorzitter stelt voor om dit voorstel in te brengen en daarover te stemmen. De 
voorzitter van het afdelingsbestuur ontraadt de vergadering dit voorstel te steunen. Op 
grond van een berekening blinkt namelijk dat de kosten van één uur training van masters 
en junioren/senioren vrijwel gelijk zijn bij de door synchroonzwemmen voorgestelde 
contributie voor de masters.  

De vergadering stemt vervolgens niet in met dit voorstel. Het voorstel van de afdeling 
wordt vervolgens wel aangenomen.  

10. Vaststelling van de begroting voor het jaar 2024 

De voorgestelde begroting is sluitend maar moet wel worden gecorrigeerd bij post 13 
(Verblijfkosten wedstrijden – kolom Masters/trimzwemmen). De kosten zijn (begroot € 
1000,00) zijn per abuis niet opgenomen. Het batig saldo van de afdeling én vereniging 
wordt daardoor met € 1000,00 verlaagd.  

De penningmeester merkt op dat de afdeling (Opleidingen)  waar de vereniging van 
oudsher financieel op dreef nu wordt geconfronteerd met een financieel tekort. Dat komt 
mede doordat er zich op dit moment te weinig nieuwe leden zich melden. Nog afgezien 
van het financiële probleem levert dit op middellange termijn ook problemen op voor de 
drie wedstrijdafdelingen, met name het Wedstrijdzwemmen.  

Aansluitend hierop merkt de voorzitter op dat de continuïteit van de vereniging hierdoor 
op meerdere fronten dus gevaar loopt. Hij is druk doende om te proberen de politiek te 
overtuigen dat de herinvoering van schoolzwemmen niet alleen uit oogpunt van 
veiligheid van kinderen, maar ook uit het perspectief dat kinderen meer moeten gaan 
zwemmen en daardoor de kans groter wordt door te stromen naar het zwemmen als 
sport van groot belang is. Is dan ook van menig dat er een plan (ook voor HZ&PC) moet 
komen (schoolzwemkampioenschap) om het tij te keren. Uit de vergadering komt het 
voorstel om een werkgroep te formeren om dit vraagstuk op te pakken. Besloten wordt 
om een oproep te doen aan de leden om zitting te nemen in een dergelijke groep.  



Ook bij het Revalidatiezwemmen  is een tekort begroot. Ook hier is één van de oorzaken 
een teruglopende aantal zwemmers. Het bestuur heeft op dit  moment nog een 
subsidieverzoek lopen om (tijdelijk) het tekort terug te dringen met incidenteel geld, 
maar structureel zal ook hier iets moeten gebeuren willen we Revalidatiezwemmen 
financieel gezond houden. Het bestuur gaat binnenkort nog in gesprek met dit onderdeel 
van de vereniging.  Uit de vergadering wordt  opgemerkt dat voor deelnemers een beroep 
kan worden gedaan op  ziekenfondsen om een financiële bijdragen te verkrijgen.  

De afdeling Vrouwen Zwemmen draait financieel, maar ook qua bezetting uitstekend. De 
penningmeester meldt verder nog dat voor deze afdeling een succesvolle aanvraag is 
gedaan in het kader van inclusiebeleid van € 1.000,00 om deze afdeling extra te 
ondersteunen en meer bekend te maken. De afdeling bestaat in 2025 inmiddels al weer 
25 jaar.  

De KNZB heeft in december 2023 een voorstel gedaan om de contributie voor elk lid te 
verhogen met ongeveer 11%. Aanleiding was de tijdens de coronatijd niet doorgevoerde 
(extra) verhoging van de contributie maar ook de gestegen kosten voor personeel (sterke 
loonstijgingen in de CAO), en de gestegen kosten (bijvoorbeeld de badhuur bij 
wedstrijden, georganiseerd door de KNZB).. Dit voorstel is in december door de leden 
(verenigingen) afgewezen. In maart 2024 is dit voorstel opnieuw ingebracht. Het resultaat 
van deze vergadering is dat de contributie in totaal met 6% zal stijgen. In de voorliggende 
begroting is deze stijging opgenomen en heeft vooralsnog geen consequenties voor de 
contributie onze leden. 

HZ&PC heeft het voorstel om de contributie van de KNZB wel ondersteund, met als 
reden dat het bestuur van mening is dat verenigingen gebaat zijn met een sterke KNZB 
die faciliterend is naar verenigingen. Echter wij hebben wel een tweetal tegenvoorstellen 
gedaan welke nog in behandeling zijn bij de KNZB. Een daarvan is een gewijzigd 
boetebeleid. Boetes mogen naar de mening  van het bestuur nooit een middel zijn om 
gaten in de begroting te dichten. De hoogte van de boete (die door indexering door de 
jaren heen behoorlijk zijn gestegen) moeten daarom beperkt worden. Het voorstel dat 
gedaan is een verlaging van de boetes met 11% analoog aan de voorgestelde verhoging 
van de KNZB. 

Verder is een voorstel gedaan aan de KNZB Sportstad als topsportlocatie kort bad aan te 
wijzen. Daarmee hoopt het bestuur de financiële positie van het zwembad te verbeteren 
en indirect dus de voordelen daarvan heeft voor de badhuur kosten.  

De begroting wordt met correctie vervolgens vastgesteld. 

11. Vaststellen wijzigen van het huishoudelijk reglement 

Het voorstel tot wijziging wordt ongewijzigd vastgesteld. 

12.  Huldigingen 

De voorzitter zet Amerens Mulder in de bloemetjes vanwege de vele werkzaamheden die 
zij samen met Ilse Boomsma heeft verricht bij de financiële administratie en het 
(opnieuw) opzetten van deze administratie na de overgang naar een ander bank en 
penningmeester het afgelopen jaar. Ilse Boomsma is niet aanwezig maar het boeket 
bloemen zal zo spoedig  mogelijk worden afgeleverd. 



Het bestuur heeft onlangs besloten Ineke Meijer te benoemen tot lid van verdienste voor 
haar werkzaamheden in bij het Wedstrijdzwemmen (als trainer), als tc lid bij de afdeling 
masters/trimzwemmen en als vrijwilliger bij de afdeling waterpolo. Ook haar sportieve 
prestaties als master gedurende ongeveer 20 jaar met vele Nederlandse titels, maar ook 
internationaal spreken tot de verbeelding. 

Helaas is Ineke niet aanwezig. De voorzitter vraagt de bescheiden (een speldje) en het 
boeket bloemen door Jan van Heide aan Ineke te overhandigen. 

13. Rondvraag 

Jan Eggo constateert dat de opkomst opnieuw bij de ledenvergadering niet groot is. 
Tijdens de vorige Algemene Vergadering heeft hij gesuggereerd deze bijeenkomst 
aantrekkelijker te maken.  

Besloten wordt de suggestie opnieuw mee te nemen  en te kijken wat mogelijk is.  

14. Sluiting 

De voorzitter constateert dat er niets meer aan de orde is en sluit vergadering op 21:40 
uur en nodigt iedereen uit om in het Sportbreakcafe  nog en drankje en hapje te nuttigen.  
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